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From mobile browsers to netbooks and tablets, users are visiting your sites from an
increasing array of devices and browsers. Are your designs ready? Learn how to think
beyond the desktop and craft beautiful designs that anticipate and respond to your
users’ needs. Ethan Marcotte will explore CSS techniques and design principles,
including fluid grids, flexible images, and media queries, demonstrating how you can
deliver a quality experience to your users no matter how large (or small) their display.

作者介绍: 

Ethan Marcotte is a web designer & developer who cares deeply about beautiful
design, elegant code, and the intersection of the two. Over the years, Ethan has
enjoyed working with such clients as the Sundance Film Festival, Stanford University,
New York Magazine, and The Today Show. He swears profusely on Twitter, and would
like to be an unstoppable robot ninja when he grows up. Beep.
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评论

免费电子版：http://www.theusers.info/dev/mobile/RESPONSIVE-WEB-DESIGN-Ethan-
Marcotte.pdf

-----------------------------
好书！既有浅显易懂的设计步骤，又有深入分析的设计理论（要把作者引用的那些前沿
技术文章都一并读了才好），还有调皮的写作风格（俚语不要太多了，当然有时也会影
响到阅读啦）。

-----------------------------
Move along, people. Nothing to see here.

-----------------------------
科普

-----------------------------
因为已经从不同地方学到了响应式设计的理念，所以看这本书的时候学到的新东西不多
。看在是提出响应式设计的人写的书，比较完整的阐述响应式设计的理念和实践，小推
一下。

-----------------------------
23刀=.=

-----------------------------
不太实用。

-----------------------------
无聊而有用的史前书

-----------------------------
固定页宽的网页在宽屏和手机上浏览都实在是憋屈的体验。书中详细介绍了如何利用M
edia Queries制作Responsive



Web。不过，主要是针对浏览器宽度，还无法达到全面的context-aware。如作者所说
，Responsive Web
Design不一定适合所有情况，但对于很多以内容为主的网站来说是一个很有价值的选择
。

-----------------------------
非常好的快速入门书籍。适合有一定CSS基础的人。

-----------------------------
响应式设计之父开山之作，不过年代较为久远了(2011)。。

-----------------------------
很多前端的细节，不过对于考虑responsive design不无裨益~

-----------------------------
Fit for the readers who have basic knowledge of web design. It introduces some
standard and experienced principle about web design. The ingredients for a
responsive design are: a fluid grid, flexible images, and media queries, which are the
main parts of the book.

-----------------------------
学习英语挺好

-----------------------------
a solo design book, from web perspective, discuss the basic things of how to make a
web design responsive for users of different screens, browsers and devices. Detail
things about how to make a fluid layout, a flexible image, and media queries usage to
get the point. Further talking about some workaround to get it when JavaScript is
disabled.Great!

-----------------------------
作者是文艺青年。讲个响应式设计还扯到了建筑架构，道德经等等。。分别响应设计分
成了流动布局，自适应图片和媒体请求三个方面，循循渐进。前半部分和后半部分作者
也花了很大篇幅讲Web设计的历史，流动布局的由来，还提出了一种"designpment"的
开发方式，很不错。学习了，推荐！

-----------------------------
很赞的入门书，从对responsive web design感觉很神秘，到读完豁然开朗



-----------------------------
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书评

中文书名：移动优先与响应式设计，与Mobile
First一起合并出版。详情：http://item.jd.com/11567864.html
《移动优先与响应式Web设计》出自两位资深用户体验专家之手，对整个业界产生了极
其深远的影响。对于Web设计师、开发人员，以及任何相关从业人员来说，《移动优先
与响应...  
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